MILC School holiday program 

Bringing Intercultural Learning to Life 

[LOGOS] 

Special Program - MILC: COMMUNITY 
墨尔本大学AEF和MILC联合打造的5天4晚“社区项目”

Youth: Ages 13-18 适合报名年龄13-18周岁

Duration: 5 days (4 nights) 5天4晚

[bookmark: _GoBack]Fees：$1499收费$1499 (早鸟价$1299)

The MILC: Community Program covers three unique experiences over 5 days, building the awareness and perspectives of youth around different scales of community and intercultural learning. Participants will work together and share their experiences of the MILC facility, explore around Bayside to learn more about community services and businesses, and investigate some of the exciting cultural centres in Melbourne. 
MILC为期5天的社区项目，涵盖了三个方面独特体验。围绕不同规模大小和不同文化背景的社区，启发和引导青少年们开展各种形式的探究活动，帮助他们逐步形成对社区的认知和连结。 所有参与者将在Bayside海滨城市了解和探索当地的社区服务和商业活动；所有参与者会去墨尔本市中心访问若干令人兴奋的文化场馆；所有参与者将在MILC大楼里一起学习生活，体验集体生活的乐趣。

1. Stories in Spaces: participants craft a personal story inspired by the MILC community. These stories are left in key locations around MILC for others to leave feedback, and then they build and discuss ideas to improve the community spaces at MILC. 
讲述空间的故事：针对5天共同生活和学习的MILC社区，制作一个个人和MILC的故事。 这些故事留在MILC周围的关键位置，以供其他人留下反馈，然后他们建立和讨论想法，以改善MILC的社区空间。

2. Another Side of Bayside: participants develop a better understanding of the people, landmarks and services in the local area through observation, interviews, and exploration. They craft a presentation by working together and share the patterns and surprises they’ve found.  

Bayside的另一面：参与者通过观察，访谈和探索，去更好地了解Bayside海滨社区的人，地标和服务。 参与者通过共同努力来制作演示文稿，并分享他们发现的模式和惊喜。

3. City Culture: participants venture into the CBD to investigate how key sites such as the National Gallery, State Library or Fed Square suit different types of cultures. What does inclusion and exclusion look like, sound like, feel like? They develop designs and messages to share their insights and reflect on their experiences and connections. 
都市文化：参与者探访城市中心地带，深入调研国家美术馆、州立图书馆、联邦广场等具备不同文化特质的场馆或地标，从外表、声音和感知上理解什么是包容，什么是排斥。孩子们在体验、思考及总结后，将通过图文设计和文字信息来分享他们的见解与成果。

Developed by Asia Education Foundation at The University of Melbourne, this MILC Program on Community uses key elements of Intercultural Learning aligned to learning standards to guide youth through a 5-day experience. 
MILC社区项目是由墨尔本大学亚洲教育基金会开发。引导参与者用5天的时间，去感受一系列跨文化学习的关键要素，这些要素与当代国际先进教育理念和标准保持高度一致。

Through their participation in MILC, youth will develop Intercultural Learning mindsets and skillsets to 
· Increase their ability to reflect on their own knowledge and assumptions,  
· Empathise and collaborate with others, 
· and Think critically and creatively to tackle real-life opportunities and challenges.  

通过参与MILC的社区项目，青少年将获得跨文化学习的思维方式和技能，
· 提高反思固化知识和假定的能力，
· 培养同理心和合作意识，
· 从而具备批判性和创造性的思维去应对现实生活中的机遇和挑战。

Each MILC Module takes youth on immersive experiences, teaching them through key inquiry questions and routines, giving them voice and choice, connecting them to organisations through excursions, and developing presentation and collaboration skills.

每个MILC模块都带给参与者以沉浸式的体验，教授他们如何提出关键问题，如何找寻解决方案。给予参与者充分的发言权和选择权，通过短途旅行将他们与不同社区和组织联系起来，同时提升公共演讲和协作技能。
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The MILC: Community Program covers three unique experiences over 5 days, building the awarenes


s and 


perspectives of youth around different scales of community and intercultural learning. Participants will 


work together and share their experiences of the MILC facility, explore around Bayside to learn more 
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Stories in Spaces: participants craft a personal story inspired by the MILC community. These stories 


are left in key locations around MILC for others to leave feedback, and then they build 


and discuss 


ideas to improve the community spaces at MILC. 
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Another Side of Bayside: participants develop a better understanding of the people, landmarks and 


services in the local area through observation, interviews, and exploration. They craft a present


ation 


by working together and share the patterns and surprises they’ve found.  
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City Culture: participants venture into the CBD to investigate how key sites such as the National 


Gallery, State Library or Fed Square suit different types of cultures. What d


oes inclusion and 


exclusion look like, sound like, feel like? They develop designs and messages to share their insights 


and reflect on their experiences and connections. 
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